



## THICK & EASY® Clear Instant Food & Beverage Thickener - 72456

Thick & Easy® Clear Instant Food & Beverage Thickener

Thick & Easy® Clair épaississant instantané pour aliments et boissons

### Overview

Thick & Easy® Clear Instant Food & Beverage Thickener is a powder that creates clear and appetizing-looking foods and drinks for individuals with swallowing difficulties. Easy-to-use directions are provided on the packaging for different quantities of liquids. A scoop is included in the canister for measuring, or pre-measured packets are offered for IDDSI level 2 and level 3 consistencies. Use Thick & Easy® Clear Instant Food & Beverage Thickener to thicken all varieties of hot, cold liquids and carbonated beverages to be enjoyed without affecting the taste. Thick & Easy® Clear Instant Food & Beverage Thickener has limited calorie and carbohydrate content making it suitable for weight and carbohydrate-controlled diets. The thickened beverage remains at the appropriate consistency for the duration of consumption and is not dependent on the temperature of the beverage. Make the CLEAR choice!

### Information

L'épaississant instantané clair pour aliments et boissons Thick & Easy® est une poudre que vous pouvez utiliser pour modifier la consistance de façon appétissante pour les personnes ayant des difficultés de déglutition. Des instructions simples vous sont fournies sur les emballages pour les différentes quantités de liquide ainsi qu'une cuillère à mesurer dans le contenant. Sont également disponibles des paquets pré-mesurer pour les consistances niveaux IDDSI 2 et 3. Utilisez l'épaississant clair Thick & Easy® pour modifier la consistance de toutes les variétés de liquides chauds ou froids ou de boissons gazeuses sans altérer le goût. L'épaississant instantané clair pour aliments et boissons Thick & Easy® a une teneur limitée en calories et en glucides, ainsi il est approprié pour les régimes contrôlés tel que pour le poids ou pour le contrôle des glucides. La consistance de la boisson épaissie demeure inchangée pendant la durée de la consommation et ne dépend pas de la température de la boisson. Faites un choix CLAIR!

<b>Nutrition Facts</b>	
<b>Valeur nutritive</b>	
Per 3/4 tsp. (1.4 g) par 3/4 de c. à thé (1,4 g)	
Amount	% Daily Value
Teneur	% valeur quotidienne
<b>Calories / Calories 5</b>	
<b>Fat / Lipides 0 g</b>	<b>0 %</b>
<b>Sodium / Sodium 20 mg</b>	<b>1 %</b>
<b>Carbohydrate / Glucides 1 g</b>	<b>0 %</b>
Sugar Alcohols / Polyalools 0 g	
<b>Protein / Protéines 0 g</b>	
Not a significant source of saturated fat, trans fat, cholesterol, fibre, sugars, vitamin A, vitamin C, calcium or iron.	
Source négligeable de lipides saturés, lipides trans, cholestérol, fibres, sucres, vitamine A, vitamine C, calcium et fer.	

Ingredients: Maltodextrin, Xanthan Gum, Carrageenan, Erythritol.

Ingrédients: maltodextrine, gomme xanthane, carraghénine, érythritol.